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Klub Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość 

w Radzie Powiatu Grodziskiego 

Grodzisk Mazowiecki, 31 października 2024 r. 

Szanowny Pan 

Sławomir Kamiński 

Przewodniczący Rady Powiatu Grodziskiego 

na podstawie § 21 Statutu Powiatu Grodziskiego zwracam się za Pana pośrednictwem z interpelacją skierowaną 

do Starosty Powiatu Grodziskiego 

INTERPELACJA 

w sprawie dużej liczby dzików pojawiających się w południowej części Powiatu Gtodziskiego 

Działając na prośbę mieszkańców naszego powiatu zwracam się z uprzejmą prośbą o podjęcie stosownych 

działań i poinformowanie instytucji, które mają wpływ na ograniczenie populacji dzików występujących w części 

południowej naszego powiatu. 

Od kilku tygodni zauważalna jest duża liczba tych zwierząt podchodzących pod zabudowania mieszkalne oraz ich 

stada przekraczające drogi o dużym natężeniu ruchu i stwarzające niebezpieczeństwo dla podróżnych. Wielu mieszkańców 

tej części powiatu obawia się o dzieci uczęszczające do szkół, gdyż zwierzęta te zadomowiły się nawet w gęsto 

zamieszkałych częściach gmin. 

Uprzejmie proszę także o udostępnienie informacji, jeśli starostwo je posiada, na temat zmian w populacji dzików 

na terenie naszego powiatu na przestrzeni ostatnich lat. 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość w Radzie Powiatu Grodziskiego 


